
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

Θέμα: «Ζητούνται πειστικές απαντήσεις για την άδικη αντιμετώπιση των ενεργειακών 

κοινοτήτων και των μικροεπενδυτών φωτοβολταϊκών Δυτικής Μακεδονίας» 

Η Βουλευτής Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει αναφορά προς τον κ. Υπουργό 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας, με συνημμένες τις από 07.09.2022 επιστολές, αφενός του Συνδέσμου 

Ενεργειακών Κοινοτήτων Δυτικής Μακεδονίας και αφετέρου του Συνδέσμου Επενδυτών 

Φωτοβολταϊκών Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, με αφορμή την πρόσφατη δημοσίευση της 

Υπουργικής Απόφασης για τις επενδύσεις στις ΑΠΕ με την οποία δίνεται καθολική προτεραιότητα 

στην χορήγηση οριστικών προσφορών σύνδεσης στο Ηλεκτρικό Δίκτυο σε όλα τα έργα των 

μεγάλων εταιριών του κλάδου και προκλητικά ακόμα μεγαλύτερη προτεραιότητα σε όσα από αυτά 

τα έργα των Μεγάλων Επενδυτών  βρίσκονται  στις περιοχές απολιγνιτοποίησης (Κοζάνη-

Φλώρινα), βάζοντας σε τελευταία μοίρα τις ενεργειακές κοινότητες και τα έργα  όλων των ντόπιων 

μικροεπενδυτών από τις περιοχές αυτές, σε έναν σχεδιασμό που υλοποιείται ερήμην της τοπικής 

κοινωνίας και των αναγκών της. Ως εκ τούτου οι φορείς δικαίως ζητούν να δεσμευτεί επαρκής 

ηλεκτρικός χώρος στα δίκτυα υπερύψηλής ή και υψηλής τάσης για να υλοποιηθούν κοινά αιτήματα 

μικροεπενδυτών και ενεργειακών κοινοτήτων συνολικής ισχύος τουλάχιστον 1000mw στις 

περιοχές της Κοζάνης και της Φλώρινας και ταυτόχρονα να καταργηθούν οι προϋποθέσεις που 

θέτει η Υ.Α. (όριο ισχύος, όριο φυσικών και νομικών προσώπων κ.λπ.) και αιτούνται απαντήσεων.  

Επισυνάπτονται οι επιστολές με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς και να μας 
ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 8 Σεπτεμβρίου 2022  

Η καταθέτουσα βουλευτής 

Καλλιόπη Βέττα 

 



 



 

 


